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Besluitenlijst van de vergadering van de Gebiedsadviescommissie van Groenalliantie Midden-Holland e.o. van 3 juni 2024, voor advies aan het 
Algemeen Bestuur op 4 juli 2024 
 
Aanwezig: mevr. K. Jaarsma (voorzitter, gemeente Krimpen aan den IJssel), dhr. R. van Keulen (bestuurssecretaris), mw. H. Schippers 

(gemeente Waddinxveen), mw. S. Stolk (gemeente Krimpen aan den IJssel), mw. S. Oudshoorn (gemeente Krimpen aan den 
IJssel), mevr. B. Prins (Waddinxveen), dhr. G. Ankone (gemeente Bodegraven-Reeuwijk), dhr. B. van Ree (gemeente 
Krimpenerwaard) 

Aanwezig ambtelijk: mw. A. Bouhuys (Staatsbosbeheer, ambtelijk secretaris), S. Huls (Staatsbosbeheer, programmamanager), mw. J. Klapwijk 
(gemeente Krimpenerwaard), Mw. S. de Kievit (gemeente Krimpenerwaard), dhr. T. Versteeg (gemeente Krimpen aan den IJssel), 
mw. A. Vonk Noordegraaf (Staatsbosbeheer, provinciaal accountmanager) 

Afwezig: dhr. D. Möckelmann (gemeente Bodegraven-Reeuwijk), J. Schippers (Staatsbosbeheer, controller), mw. C. Kerkmans (gemeente 
Gouda), mw. S. Brouwer (gemeente Gouda), dhr. J. Groen (gemeente Krimpenerwaard) 

Locatie: Gemeente Krimpen aan den IJssel, Raadhuisplein 2, Krimpen aan den IJssel  
Tijd: 17.00-19.00 uur 

 
Nr. Agendapunt Besluit 

1. Opening, voorstellen, 
mededelingen 

Mevr. Jaarsma opent als voorzitter de vergadering en heet eenieder welkom in Krimpen aan den IJssel. Er volgt een 
voorstelronde.  
 
Het bestuursvoorstel Vervanging brug Gouwebos wordt niet inhoudelijk besproken in verband met het van de agenda afhalen 
van dit onderwerp van het aankomend AB. Wel worden er later in de vergadering vragen en opmerkingen opgehaald.  
De gewijzigde GR van Groenalliantie is vastgesteld en wordt binnenkort gepubliceerd. 
Er zijn geen andere mededelingen vooraf.  

2. Concept verslag 20 
november 2023 

Het verslag wordt vastgesteld zonder wijzigingen. 
 
Er is een aantal vragen over de besproken punten: 
Mw. Oudshoorn is benieuwd naar de voortgang van de speelplek Boveneind. Er is wel contact geweest over speelplek 
Krimpenerhout. 
In maart is vanuit de Provincie Zuid-Holland de beschikking voor de subsidie toegezonden. Naar aanleiding daarvan is er een plan 
van aanpak opgesteld. In samenspraak met de gemeente Krimpen aan den IJssel gaat nu verder invulling gegeven worden aan 
het betrekken van de kinderen uit de buurt om te komen tot een ontwerp voor de speelplaats.  
 
Mw. Schippers vraagt of er wordt gehandhaafd op campers bij ’t Weegje. Zij heeft vernomen dat er toch weer geparkeerd wordt. 
Dhr. van Keulen vraagt het weer na en checkt of deze locatie misschien toch weer op de app staat.  
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3. Toelichting 
werkzaamheden 
boa’s Groenalliantie 

Op verzoek van dhr. Ratzon (vervangen in de GAC door mevr. Stolk) volgt er een toelichting door dhr. Van Keulen op de 
werkzaamheden van de boa’s. Helaas konden de boa’s niet aanwezig zijn.  
Het bestuur is akkoord gegaan met 2,6 fte BOA, er is dus nog 0,6 fte over voor extra acties. De functie boa is een behoorlijke 
financiële aanslag op de begroting, dit betreft niet zo zeer het salaris maar wel de bijkomende kosten waaronder voertuig, 
uitrusting en opleidingen.  
De boa’s komen op alle locaties van GA en hebben een samenwerking met politie en gemeentelijke boa’s. De boswachter 
schakelt ook de BOA in als deze  iets aantreft, denk hierbij aan illegale dumpingen of stroperij.  
Mw. Schippers vindt twee boa’s weinig voor zo’n groot gebied en krijgt het signaal dat de politie meldingen snel doorschuiven 
aan de boa. Dhr. Van Keulen benadrukt als er echt iets aan de hand is, de politie te bellen.  
Bij de najaarsbijeenkomst wordt getracht alsnog een van de boa’s aanwezig te laten zijn.  

4. Groenalliantie en 
Bestuurlijke 
ontwikkelingen 

Dhr. Van Keulen heeft vorige week ingesproken namens de gezamenlijk Recreatieschappen in Zuid-Holland bij de commissie 
Ruimte & Milieu. Dit ter ondersteuning aan het door de commissie geagendeerde onderwerp: Toekomstbestendige subsidiëring 
voor het beheer van natuur- en recreatiegebieden.  
De belangrijkste vragen gingen over de maximaal 40% bijdrage op de beheerkosten en de 100 ha grens. Inmiddels is de PZH 
ambtelijk aan het voorbereiden om inderdaad iets ruimer om te gaan met de 100ha. grens. Iets concreter, om deze toe te passen 
op het gebied met een ander gebied wat er dan omheen ligt. Met name Groenalliantie heeft gebieden die kleiner zijn dan 100 ha.  
Het huidige percentage gaat over de hele begroting en is sinds vorig jaar 48%. GA gaat er vanaf 2026 op achteruit, aangezien er 
dan maximaal 40% subsidie is voor de beheerkosten.  
Staten breed is er bereidheid om te kijken naar een ruimer budget, de BBB en deels SGP zijn nog kritisch. Met name de BBB zit 
ook op een ander level, waarbij het lijkt dat zij een relatie trekken naar het landbouwbeleid. De vraag blijft of een van u een 
connectie heeft of vanuit uw netwerk met de BBB en hierin iets wilt en kunt betekenen. 
Ambtelijk komen de schappen snel bij elkaar om te bezien wat er nog mogelijk is om te kunnen doen alvorens dit onderwerp bij 
de kadernota wordt besproken.  
Er is eerder toegezegd duidelijkheid te hebben bij de behandeling van de Voorjaarsnota (voor zomerreces), dit wordt nu de 
Kadernota (september).  
 
Mw. Prins vraagt of er al scenario’s klaarliggen voor mogelijke bezuinigingen. Deze worden uitgewerkt, waarna het bestuur een 
beslissing neemt. Voor de komende jaren is er een reserve beschikbaar.  
Voor nu is er een voorziening opgenomen en geadviseerd om de deelnemers bijdrage niet te indexeren.  
 

5.  Bestuursvoorstellen 
ter advies 
voorgelegd 

Er zijn vier voorstellen ter advisering door de gebiedsadviescommissie. Voor het bestuursvoorstel Vervanging brug Gouwebos 
wordt input opgehaald:  
Bestuursvoorstellen ter advies voorgelegd   

a. Aanbesteding locatieontwikkeling Hendrikshoeve   
b. Optimalisatie beheer en inzet vrijwilligers 
c. Versterken natuurwaarden en biodiversiteit: fase 2 
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d. Bestuursvoorstel Vervanging brug Gouwebos  
e. Recreantenonderzoek kredietverhoging 

 
De programmamanager geeft per voorstel een toelichting.  

a. Aanbesteding locatieontwikkeling Hendrikshoeve   
De marktconsultatie was druk bezocht met 46 deelnemers. Er is een rondleiding gegeven met de mogelijkheid om vragen te 
stellen. Na het publiceren van de aanbesteding volgden er 28 vragen, waarna een nota van inlichtingen is gepubliceerd. De 
deadline voor het indienen van een plan van aanpak is komende woensdag 17 uur. De definitieve gunning volgt hopelijk op 11 
juli. De winnende partij krijgt een optie tot een erfpachtovereenkomst en heeft twee jaar de tijd om de wijziging op het 
omgevingsplan aan te vragen.  
Er wordt gescoord op maatschappelijke functie, de recreatieve meerwaarde en of het financieel haalbaar is. Zowel commercieel 
als maatschappelijke organisaties zijn uitgenodigd. Het erfpacht canon hangt af van de invulling en of het een commerciële of 
maatschappelijke partij is.  
Naar aanleiding van de vraag van mw. Oudshoorn licht dhr. Huls toe dat het niet verplicht is de aanbestedingswet te volgen 
omdat het een ontwikkelingslocatie is. Er is wel gestreefd om daar dichtbij mogelijk te blijven. Lokale ondernemers zijn benaderd 
en er is gepubliceerd op de website van GA en SBB. Er waren al veel contacten. Tot nu toe zijn er nog geen inzendingen. 
 

b. Optimalisatie beheer en inzet vrijwilligers 
Dhr. Van Keulen licht de 50/50 deal toe. Vanuit PZH naar de schappen werd vanaf 2023 10% minder uitgekeerd per schap. Van die 
10% werd 50% teruggegeven, met de voorwaarde dat er doeltypewijzingen volgden om te bezuinigen en de inzet van mensen 
met afstand tot de arbeidsmarkt en vrijwilligers werd geïmplementeerd of uitgebreid.  
Het wijzigen van doeltypen gebeurt in drie gebieden: dagcamping Krimpen aan den IJssel, een perceel in ‘t Weegje (geen gebied 
voor recreanten) en de parkeerplaats Goudse Hout. Voor de parkeerplaats zullen de piekmomenten bij parkeren met 
evenementen uitgewerkt worden in het omgevingsmanagementplan. Het is al aangekaart bij het bestuurlijk overleg bewoners 
Goudse Hout.  
 
Mw. Brouwer heeft per e-mail aangegeven om bij de inrichting meer afwisseling, zoals struweel en lage bossages te realiseren. 
Ook omdat op termijn de naastliggende populieren worden gekapt waar vogels en insecten verblijven. Goed om daar nu op te 
anticiperen. Het advies voor een natuurlijke inrichting wordt meegenomen.  
 
Dhr. Van Ree vraagt of er een alternatief is voor de dagcamping, aangezien hij ziet dat er op mooie dagen toch gebruik gemaakt 
wordt. Dat is nu niet bedacht, maar dit wordt meegenomen als advies. De verharding gaat eruit, maar met maaien kun je 
gebieden maken zodat er nog steeds gebruik van kan worden gemaakt.  
 

c. Versterken natuurwaarden en biodiversiteit: fase 2 
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Dhr. Van Ree en mw. Brouwer vragen of de diverse nulmetingen kunnen worden gecombineerd, vanuit GA en de diverse 
gemeenten, zodat er kennisuitwisseling is over informatie van het gebied en het geen dubbele kosten geeft. Dhr. Huls benoemt 
dat het initiatief is ontstaan in samenwerking met gemeente Gouda en dat aanvullende informatie kan worden toegevoegd.  

 
d. Bestuursvoorstel Vervanging brug Gouwebos  

Dit voorstel zal nog niet in het DB van 5 juni worden besproken. Het is van de agenda gehaald door onduidelijkheid tussen 
gemeente en provincie over bekostiging van brug. De meerkosten van de aanleg liggen niet bij het schap, maar worden 
gedragen door het project. De kosten voor het weghalen van de leiding zit in de genoemde bedragen. 
Mw Prins vraagt of de knotwilgen weg worden gehaald aangezien het fietspad breder wordt. Het voorstel is om bij het 
Wilgenlaantje het parallel gelegen voetpad hiervoor te gebruiken. De brug wordt wel breed genoeg.  
 

e. Recreantenonderzoek kredietverhoging 
Er worden een jaar lang sensoren geplaats in de Goudse Hout, waarna we voor het eerst kwantitatieve data hebben over het 
bezoek aan dit gebied. De data is realtime in te zien en er volgt een rapportage die wordt gebruikt voor de herijking van het 
programma: hoe is het bevallen? Waar komt u het meest? Er wordt gebruik gemaakt van standaard onderzoeksvragen.  
Dhr. Van Ree vraagt ook goed te kijken naar de dooie hoeken/minder gebruikte gebieden binnen de gebieden. 
 
Er zijn geen andere punten.  
 
De Gebiedsadviescommissie adviseert het Algemeen Bestuur als volgt:  
Zij ondersteunt bovenstaande bestuursvoorstellen, met in acht name van de genoemde opmerkingen.  

6.   Programma Landelijk 
Gebied Zuid Holland
  

Mw. Vonk Noordegraaf licht de stand van zaken toe. Er wordt veel werk verzet en het blijft belangrijk om recreatiegebieden 
actief mee te nemen. Natuur en recreatie worden als één gezien, maar voor NNN geld kun je een recreatiegebied niet beheren en 
in natuurgebieden wil je minder/geen recreatieactiviteiten. 
Mw. Vonk Noordegraaf wordt bedankt voor haar bijdrage. 

7. Vervolgbijeenkomst 
najaar 2024  

Zoals bij agendapunt 2 aangegeven wordt getracht de volgende keer een boa aanwezig te laten zijn. 
Ook geeft een projectleider toelichting over hoe GA bezig is met klimaatadaptatie. Er wordt nu onderzoek gedaan naar 
waterkwaliteit en -kwantiteit. Het voorstel hiervoor gaat in juli naar het bestuur. 

8. Rondvraag en 
sluiting 
 

Dhr. Ankone vraagt naar de status van de aanbesteding van de solar carports. Eind mei vorig jaar is de intentieverklaring 
getekend waarna de partij 2 jaar de tijd heeft om het project te realiseren. Er is tot nu toe weinig tot geen nieuws. De 
projectleider gaat navraag doen, echter het afbreukrisico is groot. 
Mw. Schippers vraagt hoe ze op de hoogte kan worden gehouden van het NPLG. Elke gemeente heeft dit onderwerp op haar 
agenda staan en heeft hierdoor ook recente informatie beschikbaar.  
 
Er zijn geen andere opmerkingen.  
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De voorzitter bedankt alle leden voor hun aanwezigheid en betrokkenheid. Van de bijeenkomst wordt verslag gemaakt en dit 
verslag wordt met het advies aangeboden aan het Algemeen Bestuur.  
 
De vergadering wordt gesloten.  

 
Aldus als advies gediend in de vergadering van het Algemeen Bestuur op 4 juli 2024.  
 
   De voorzitter       De secretaris,        

 
 
 
Mevr. K. Jaarsma      Dhr. ing. R.W. van Keulen    

 
 
   


